

# Styremøtereferrat

180227



<b>Sted:</b>	<b>HH, kl 18:00 (Hjemme hos Oddvar)</b>
<b>Tilstede:</b>	Oddvar Sivertsen, Eirik Jakobsen og Kolbjørn Blix-Dahle
<b>Forfall:</b>	Trond Ingar Otterholm og Torgeir Schaug (ikke meldt)
<b>Saksliste:</b>	
<b>Sak 1</b>	Tidligere saker
<b>Sak 2</b>	Styremøter
<b>Sak 3</b>	Komitéeer
<b>Sak 4</b>	Prosedyrer
<b>Sak 5</b>	Etablering nytt styre
<b>Sak 6</b>	Redaksjonell endring av reglementer
<b>Sak 7</b>	Tisdhjul

<b>Sak 1</b>	<b>Tidligere saker:</b>	<b>Ansvarlig</b>
	<ul style="list-style-type: none"><li>- Gjennomgang post.</li><li>- Ekstra overføring fra sentralt pga økt medlemstall. 2%.</li><li>- Ingen endringer på økonomien.</li><li>- Takutstikk Rolf Jensen. Oddvar følger opp.</li></ul>	Leder
<b>Sak 2</b>	<b>Styremøter:</b>	<b>Ansvarlig</b>
	Dersom det ikke er behov for befaring/kontroll av noe på Sandnes vil styremøtene bli tatt på Andenes, da hele styret bor der.	Leder
<b>Sak 3</b>	<b>Komitéeer</b>	<b>Ansvarlig</b>
	<p>Alle komiteemedlemmene vil bli invitert til et møte med styret den mars på Sandnes, for å komme med innspill.</p> <p>Plasskomite: Eirik J og Oddvar S Strøm: Trond Ingar O og Stian Wangen Arrangement: Line O og Elisabeth J Vann: Bjørn O og Tommy B Styrkning? Bygg: Børre B og Geir Anders N Styrkning? Aktivitet: Kjell Inge S og Ingar K</p> <p>I fm vedlikeholdsplan som skal utarbeides må vann og bygg komitéene samarbeide og det er mulig at det vil være behov for styrkning av disse komitéene. Ørjan K har meldt sin interesse.</p>	Styret og komitéer
<b>Sak 4</b>	<b>Prosedyrer:</b>	<b>Ansvarlig</b>
	Det ønskes at det lages prosedyrer/stillingsbeskrivelser for alle komitéer og verv.	Alle med verv
<b>Sak 5</b>	<b>Etablering av nytt styre</b>	<b>Ansvarlig</b>
	Innmelding i Brønnøysundregistrene mm. Kasserer henter relevant info/skjema mm så blir dette tatt i uke 11.	Leder

# Styremøtereferrat

## 180227



<b>Sak 6</b>	<b>Redaksjonell endring av reglementer</b>	<b>Ansvarlig</b>
	Styret bør se på reglementene i løpet av året. En redaksjonell endring på noen av punktene er nok påkrevd. Andre endringer eller forenklinger må årsmøtebehandles.	Styret
<b>Sak 7</b>	<b>Tidshjul:</b>	<b>Ansvarlig</b>
	Kasserer fortsetter arbeidet med dette. Det meldes inn behov til han hvis man har forslag.	Kasserer/ Alle
<b>Møte avsluttet:</b>	1900	